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P R O T O K O Ł Nr XXIX/2008
z sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu,

w dniu 9 października 2008r.

Sesja odbywała się w sali narad Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu w godz. 15oo – 17oo

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Pan Grzegorz Wałek.

Powitał radnych oraz gości  zaproszonych,  sołtysów i  mieszkańców,  po czym stwierdził na
podstawie listy obecności wystarczającą liczbę radnych do podejmowania prawomocnych
uchwał. Na sesji obecnych było 15 radnych. Lista obecności radnych oraz gości załączona
została do protokołu.

 2. Przyjęcie porządku obrad.
Zgłoszono następujące uwagi do porządku obrad:

Burmistrz zgłosił:

1.Wniosek

wycofanie z obrad punktu 7:  tj. podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy
Miejscowości Ogrodzieniec”.

2. Wniosek
 Wycofanie z obrad punktu 8:  tj. podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy
Miejscowości Giebło”.
W uzasadnieniu Burmistrz podał:  plany odnowy miejscowości są bardzo ważnymi
dokumentami które w przyszłości wykorzystane będą do ubiegania się o środki zewnętrze.
Plany odnowy miejscowości opracowujemy sami i niestety nie udało się ich przygotować i
dostarczyć w  ustawowym  7  dniowym  terminie  do  radnych.   W  związku  z  tym  burmistrz
wnioskował o wycofanie tych dwóch uchwał z porządku obrad. Dodał ponadto, ze sąsiednie
gminy zlecają wykonanie takich planów specjalistycznym firma płacąc za taka usługę spore
kwoty, natomiast urzędzie w Ogrodzieńcu robimy to sami własnymi siłami.  Zapewnił ze na
kolejnej sesji dokumenty będą już opracowane i gotowe dla radnych.

Sekretarz Gminy zgłosił:

3 wniosek

Wprowadzenie pod obrady uchwały w sprawie sprostowania oczywistej omyłki.  Sprawa
dotyczy planu zagospodarowania przestrzennego w którym omyłkowo wprowadzono błędne
oznaczenie symboliczne dla terenów należących do Kościoła oraz remiz strażackich. Tereny
zostały w mapach dobrze naniesione, natomiast w opisach. omyłkowo zamieniono ich
symbole. Przygotowany został projekt uchwały prostujący te omyłkę.   Jeżeli  Wojewoda nie
uzna tej uchwały czeka nas długa i kosztowna droga w sprawie dokonania zmiany planu
zagospodarowania przestrzennego.

4. wniosek

Wprowadzenie pod obrady uchwały w sprawie diet dla radnych i sołtysów – proponowany
wzrost diet miesięcznych oraz potrzeba dokonania zmiany w zapisie dot. rozliczenia diety
radnego który nie uczestniczył w posiedzeniu komisji i sesji.  Zamian taka zaproponowana
była na wniosek kontroli RIO.

Radny Mogiła Zdzisław zgłosił:  wniosek aby nie wprowadzać pod obrady uchwały
dot. diet dla radnych i sołtysów.. Kwestie z tego zakresu należy przedyskutować wspólnie na
komisjach i dopiero na sesji może być ona przedmiotem głosowania.
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Przewodniczący zarządził głosowanie wniosków powyższych:

1 wniosek został przyjęty przez radnych jednomyślnie 15 głosami

2 wniosek został przyjęty przez radnych jednomyślnie 15 głosami

3 wniosek został przyjęty przez radnych jednomyślnie 15 głosami

Wniosek radnego Mogiły Z. o wycofanie projektu uchwały w sprawie diet został przyjęty
przez radnych 11 glosami.

Porządek obrad ze zmianami (wprowadzonymi zgodnie z powyższymi zatwierdzonymi
wnioskami) został przyjęty przez radnych jednomyślnie 15 głosami i przedstawiał się
następująco:

Porządek obrad sesji:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji..
4. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmiany do Statutu Samodzielnego

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Ogrodzieńcu przyjętego uchwałą Nr
XXV/206/2000 Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu z dnia 30.10.2000r

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Statutu Miasta i Gminy Ogrodzieniec.
6. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Ogrodzieniec do Stowarzyszenia

Lokalna Grupa Działania „Perła Jury” w Łazach.
7. Podjęcie uchwały w sprawie sprostowania oczywistej omyłki
8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości od
osoby fizycznej na rzecz Gminy Ogrodzieniec z przeznaczeniem na wybudowanie sieci
kanalizacji sanitarnej.
9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości od

osoby fizycznej na rzecz Gminy Ogrodzieniec z przeznaczeniem na wybudowanie sieci
kanalizacji sanitarnej.

10.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości od
osoby fizycznej na rzecz Gminy Ogrodzieniec z przeznaczeniem na wybudowanie sieci
kanalizacji sanitarnej.

11.Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży samodzielnego lokalu mieszkalnego nr 6 w
budynku komunalnym nr 3 oraz udziałów w częściach wspólnych tego budynku wraz z
oddaniem w użytkowanie wieczyste działki nr 3030/15 o pow. 879 m2

12.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze przetargu
nieruchomości niezabudowanej działki nr 342/1 o pow. 0,2701 ha położonej w Ryczowie
przy ul. Basztowej.

13.Podjecie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Ogrodzieniec na 2008 rok
14.Interpelacje i zapytania radnych.
15.Wnioski,  zapytania i oświadczenia.
16.Zamkniecie obrad.
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Ad. 3

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
Protokół z sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu nr XXVI /2008 z dnia 11 sierpnia 2008 r. został
przyjęty przez radnych bez uwag, jednomyślnie. Za jego przyjęciem głosowało 15 radnych
Protokoły z dwóch sesji nadzwyczajnych:
 z dnia 3 września 2008 r. o nr XXVII,  oraz z dnia 29 września o nr XXVIII - zostały przyjęte
bez uwag jednomyślnie.  Za ich przyjęciem głosowało 15 radnych.

Ad. 4

Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmiany do Statutu Samodzielnego
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Ogrodzieńcu przyjętego uchwałą Nr
XXV/206/2000 Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu z dnia 30.10.2000r

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili
żadnych uwag. Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie wprowadzenia zmiany do
Statutu Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Ogrodzieńcu
przyjętego  uchwałą Nr  XXV/206/2000  Rady  Miejskiej  w  Ogrodzieńcu  z  dnia
30.10.2000 r. została przyjęta jednomyślnie za jej przyjęciem głosowało 15
radnych. Uchwale nadano Nr XXIX/202/2008

Ad. 5

Podjęcie uchwały w sprawie zmian Statutu Miasta i Gminy Ogrodzieniec.]

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili
żadnych uwag. Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie zmian Statutu Miasta i
Gminy Ogrodzieniec- została przyjęta jednomyślnie za jej przyjęciem głosowało
15 radnych. Uchwale nadano Nr XXIX/203/2008

Ad. 6

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Ogrodzieniec do
Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania „Perła Jury” w Łazach.

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili
żadnych uwag. Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie przystąpienia Gminy
Ogrodzieniec do Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania „Perła Jury” w Łazach -
została przyjęta jednomyślnie  za jej  przyjęciem głosowało 15 radnych.  Uchwale
nadano Nr XXIX/204/2008

Ad. 7

Podjęcie uchwały w sprawie sprostowania oczywistej omyłki

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili
żadnych uwag. Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie sprostowania oczywistej
omyłki  -  została przyjęta jednomyślnie  za jej  przyjęciem głosowało 15 radnych.
Uchwale nadano Nr XXIX/205/2008

http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XXIX_202_2008.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XXIX_203_2008.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XXIX_204_2008.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XXIX_205_2008.pdf
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Ad. 8

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości
od osoby fizycznej na rzecz Gminy Ogrodzieniec z przeznaczeniem na
wybudowanie sieci kanalizacji sanitarnej.

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili
żadnych uwag. Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na
odpłatne nabycie nieruchomości od osoby fizycznej na rzecz Gminy Ogrodzieniec
z przeznaczeniem na wybudowanie sieci kanalizacji sanitarnej - została przyjęta
jednomyślnie  za  jej  przyjęciem  głosowało  15  radnych.  Uchwale  nadano  Nr
XXIX/206/2008

Ad. 9

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości
od osoby fizycznej na rzecz Gminy Ogrodzieniec z przeznaczeniem na
wybudowanie przepompowni i sieci kanalizacji sanitarnej.

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili
żadnych uwag. Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na
odpłatne nabycie nieruchomości od osoby fizycznej na rzecz Gminy Ogrodzieniec
z przeznaczeniem na wybudowanie przepompowni i sieci kanalizacji sanitarnej-
została przyjęta jednomyślnie  za jej  przyjęciem głosowało 15 radnych.  Uchwale
nadano Nr XXIX/207/2008

Ad. 10

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości
od osoby fizycznej na rzecz Gminy Ogrodzieniec z przeznaczeniem na
wybudowanie sieci kanalizacji sanitarnej.

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili
żadnych uwag. Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na
odpłatne nabycie nieruchomości od osoby fizycznej na rzecz Gminy Ogrodzieniec
z przeznaczeniem na wybudowanie sieci kanalizacji sanitarnej - została przyjęta
jednomyślnie za jej przyjęciem głosowało 15 radnych. Uchwale nadano
Nr XXIX/208/2008

Ad. 11

Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży samodzielnego lokalu mieszkalnego nr 6
w budynku komunalnym nr 3 oraz udziałów w częściach wspólnych tego budynku
wraz z oddaniem w użytkowanie wieczyste działki nr 3030/15 o pow. 879 m2

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili
żadnych uwag. Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie sprzedaży samodzielnego
lokalu mieszkalnego nr 6 w budynku komunalnym nr 3 oraz udziałów w częściach
wspólnych tego budynku wraz z oddaniem w użytkowanie wieczyste działki nr
3030/15 o pow. 879 m2 - została przyjęta jednomyślnie za jej przyjęciem
głosowało 15 radnych. Uchwale nadano Nr XXIX/209/2008

http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XXIX_206_2008.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XXIX_207_2008.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XXIX_208_2008.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XXIX_209_2008.pdf
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Ad. 12

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze przetargu
nieruchomości niezabudowanej działki nr 342/1 o pow. 0,2701 ha położonej w
Ryczowie przy ul. Basztowej.

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili
żadnych uwag. Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zbycie
w drodze przetargu nieruchomości niezabudowanej działki nr 342/1 o pow.
0,2701 ha położonej w Ryczowie przy ul. Basztowej - została przyjęta
jednomyślnie za jej przyjęciem głosowało 15 radnych. Uchwale nadano
Nr XXIX/210/2008

Ad. 13

Podjecie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Ogrodzieniec na 2008 rok

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili
żadnych uwag. Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie zmiany w budżecie Gminy
Ogrodzieniec  na  2008  rok  -  została  przyjęta  jednomyślnie  za  jej  przyjęciem
głosowało 15 radnych. Uchwale nadano Nr XXIX/211/2008

Ad. 14

Interpelacje i zapytania radnych.

Marek Cholewa zgłosił prośbę rodziców uczniów Szkoły Podstawowej w Ogrodzieńcu,
obecnie Zespół Szkolno Przedszkolny do którego uczęszcza ok. 300 dzieci. Prośba dotyczy
wytyczenia parkingu, gdyż miejsce w pobliżu szkoły jest niebezpieczne,  a w obecnych
czasach coraz więcej rodziców przywozi i odbiera dzieci samochodami,  nauczyciele również
przyjeżdżają do pracy samochodami,  a parkingu nie ma.  Radny zaproponował aby tereny
szkolne które nie są wykorzystane zagospodarować na parking dla samochodów.

Zofia Adamusińska w imieniu członków Koła Gospodyń Wiejskich z Ryczowa zwróciła się z
prośba o zakup dla muzyków z tego zespołu akordeonu. Dotychczasowy instrument zepsuł
się podczas występów. Kolejna sprawą poruszona przez radną dotyczyła oświetlenia
ulicznego w Kolonii Ryczów. Na prośbę Jolanty i Franciszka Sprężaków zgłosiła potrzebę
załączenia lampy na ul.  3 Maja - chodzi o ostatnią lampa na końcu tej ulicy, gdzie mieszka
samotna,  schorowana starsza pani i w trosce o jej bezpieczeństwo zgłoszony został ten
wniosek. Radna zwróciła się następnie o zabezpieczenie środków finansowych na
karosowanie samochodu strażackiego dla OSP Ryczów.

Stanisław Orman ponownie poruszył sprawę kilkugodzinnych wyłączeń prądu na osiedlu
bloków i ul. Słowackiego w Ogrodzieńcu.

Burmistrz w odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych podał:
- parking przy Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Ogrodzieńcu jest konieczny,  ale jego
realizacja musi poczekać ze względu na budowę kanalizacji. W roku ubiegłym została
opracowana dokumentacja przebudowy dróg wojewódzkich na terenie miasta w tym również
ul. Kościuszki, która przewiduje korektę geometrii skrzyżowania ul. Kościuszki z ul. Szkolna,
a zarazem likwidacje obecnego dzikiego parkingu przy szkole. Pozostało nam zaprojektować

http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XXIX_210_2008.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XXIX_211_2008.pdf
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nowy  parking  w  okolicy  szkoły.  Być może  dokumentacje  budowlana  uda  się zrobić w
przyszłym roku.
-  zakup akordeonu dla  KGW w Ryczowie  jest  potrzebny,  jednak burmistrz  nie  chciałby aby
zakończyło się tylko na zakupie instrumentu. Ważne jest aby były chętne osoby do gry i
występów w zespole. Należy dbać o kształcenie i rozwój dzieci i młodzieży,
-  oświetlenie  na  końcu  ulicy  w  Kolonii  Ryczów.   Problem  ten  przekaże  do  zarządu
Komunalnego. Przypomniał jednak, że oświetlenie uliczne służy do oświetlania drogi,  a nie
prywatnej posesji. Dla oświetlenia posesji należy zamontować indywidualne punkty świetlne
zasilane z wewnętrznej instalacji elektrycznej.
-  karosowanie  samochodu  dla  OSP  Ryczów.  Burmistrz  zgodził się z  faktem  ze  samochód
wymaga  karosowania  jednak  jak  stwierdził –  w  obecnej  chwili  nie  może  obiecać,  ze  taki
remont samochodu zostanie w przyszłym roku przeprowadzony.  Karosowanie wozu
bojowego będzie możliwe jeśli dostaniemy dotacje z Zarządu Wojewódzkiego OSP. Bez
dotacji nie wygospodarujemy z własnych środków niezbędnej do remontu kwoty.
- wyłączenia prądu.  Nieznane są nam przyczyny wyłączeń energii elektrycznej na ul.
Słowackiego. Zwrócimy się z zapytaniem do Rejonu Dystrybucji Energii o wyjaśnienie tej
sprawy.

Ad. 15

Wnioski,  zapytania i oświadczenia.

Pani Bednarz Zenobia Przewodnicząca Polskiego Związku Emerytów Rencistów i Inwalidów
koło w Ogrodzieńcu na wstępie podała ze od 1996 r. pracuje społecznie jako przewodnicząca
koła.  Przybyła  tutaj  na  sesję aby  zapoznać radnych  z  pismem -  skargą którą wystosowało
kolo w Ogrodzieńcu do Przewodniczącego Rady Miejskiej. Odczytała następnie pismo.
Zostało ono załączone do protokołu.  Pism zawierało skargę na pana Kołodzieja Jerzego
Pani Bednarz po odczytaniu pisma zwróciła się do radnych o pomoc bowiem czuje się
pokrzywdzona wobec działań pana Kołodzieja Jerzego.

Przewodniczący Rady Pan Grzegorz Wałek poinformował, ze skarga w tej sprawie zostanie
rozpatrzona przez Komisję Rewizyjna Rady Miejskiej na posiedzeniu,  które zaplanowano na
najbliższy poniedziałek to jest 13 października godz. 16.  Zaprosił jednocześnie Panią
Bednarz do wzięcia udziału w posiedzeniu Komisji Rewizyjnej.

Radny Kołodziej Jerzy poprosił o głos, aby wyjaśnić kilka kwestii – zarzutów które padły po
jego adresem. Miedzy innymi mówił:
Odnośnie  lokalu  dla  Koła  Emerytów  i  Rencistów  -  osobiście  w  tej  sprawie  rozmawiał z
Burmistrzem  zwracając  się z  prośba  o  udostępnienie  lokalu  w  Domu  Kultury.  Przekazał
własny sprzęt aby wyposażyć lokal -były to drobne sprzęty jak wieszak,  dywan, zawieszał
osobiście półki w lokalu,  załatwił wykonanie dla koła grila. Angażował się w prace na rzecz
koła  i  dbał aby  to  co  należy  się członkom koła  było  zorganizowane  i  rozliczone  w  sposób
prawidłowy i nie budzący wątpliwości.

Pan Matysek członek koła dodał kilka słów na temat wyborów obecnego Zarządu Koła.  On
jako członek poprzedniego Zarządu nic na temat wyborów nowych władz koła nie wiedział
Nie został o tym powiadomiony ani ustanie ani pisemnie. Zatem w jaki sposób dokonano
wyborów zarządu można się tylko domyśleć. Dodał jednocześnie, że w tym czasie gdy były
wybory kolo zorganizowało wycieczkę dla swych członków.
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Ad. 16

Zamknięcie obrad.
Wobec wyczerpania punktów porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Grzegorz
Wałek dokonał zamknięcia XXIX sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu dziękując wszystkim
obecnym za udział w niej.


